
ŠIŠENSKA SKAKALNICA
NA PREPIHU

Ze nekaj let je (skoraj po-
zabljena) v središču naše
občine smučarska skakalni-
ca. Zdaj je vzbudila tudi
pozornost urbanistov, kajti
v tisku in na raznih sestan-
kih so se razvnele živahne
razprave o njej. Pojavljajo
se namreč zahteve po njeni
odstranitvi. Razlogov za to
je več.

2al nam omejeni prostor
ne dopušča, da bi temu pro-
blemu posvetili več pozor-
nosti, toda vseeno se vpra-
šujemo: Ali smo res tako
bogati, da lahko gradimo
razne objekte le za nekaj
let, nato pa jih že porušimo
in odstranjujemo samo zato,
da bomo nekje drugje po-
novno postavljali podobne
»nujno potrebne« objekte?
Ali take, premalo premišlje-
ne in pretehtane investicije
ne gredo na račun občana
in njegovega standarda?
Kaj pravijo k temu občani?

Predlagamo: Skakalnica
naj ostane tam, kjer je.
Priporočamo pa, da jo de-
jansko redno vzdržujejo in
po možnosti usposobijo za
redne treninge skozi vse
leto. To naj bo skrb med-
občinskega organa, ne pa
samo naše občine.
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